

## السائق

أوقف شرطي سائقاً مرةً. وكان هذا الأخير سائقاً جيّداً فظنّ أنه لم يرتكب خطأً.

وإذ بالشرطيّ يقول له: "لقد أوقفتك لأنك كنت تسير بسرعة 100 في محيط مدرسة. لقد تجاهلت لافتات الإنذار العشرة التي تشير إلى أنّ السرعة القصوى هي 15".

وكما كان للسائق عشر لافتات إنذار، فإنّ الربّ أعطانا عشر إشارات إنذار واضحة في الكتاب المقدّس، وهي الوصايا العشرة.

أسبق لك أن كذبت، أو سرقت شيئاً أو استخدمت اسم الربّ في شتيمة؟ إذا كنت مثلي سيكون جوابك "نعم".

استمع لما يقوله الكتاب المقدّس:

ومن عمل بالشرية كلها وقصّر في وصية واحدةٍ منها أخطأ بها كلها – يعقوب 2:10

يقول الربّ أنّه بخرق وصية واحدة نخطئ وسنكون مسؤولين عن خرقها كلها، بما في ذلك الزنى والقتل.

إنّ حكم الربّ على خطئنا هو الموت. (لأنّ أجرّة الخطيئة هي الموت) – رومة 6:23 أ

وإن كانت القصة تنتهي إلى هذا الحدّ فذلك يعني أنه لا أمل لنا...

## المدان

تقدّم رجلٌ بريء من قاضٍ وتبرّع أن يعدم محلّ قاتلٍ مدان. وافق القاضي وفي اليوم التالي أخبر المدان أنّ عليه اتخاذ قرار.

"لقد تمّ إعدام رجلٍ بريء عوضاً عنك. إذا قبلت بالتضحية التي بذلها للتكفير عن جريمتك، أصبحت حرّاً. وإذا لم تقبل بتلك التضحية فسيتمّ إعدامك لكي تدفع ثمن جريمتك. فماذا تختار؟"

كان يسوع المسيح، ابن الإله، بريئاً من كلّ الخطيئة لكنّه اختار أن يبذل حياته ليدفع ثمن خطاياك وخطاياي. (إنّ حكم الربّ على خطئنا هو الموت). وفي اليوم الثالث من موته قام من بين الأموات.

لكنّ الله برهن عن محبّته لنا بأنّ المسيح مات من أجلنا ونحن بعد خاطئون – رومة 5:8

وأما هبة الله، فهي الحياة الأبدية في المسيح يسوع ربّنا – رومة 6:23 ب

عليك الاختيار بين خيارين نتيجة لموت يسوع عوضاً عنك:

قبول كلّ من عفو الربّ عن خطاياك والحياة الأبدية من خلال الندامة (الإحساس ببراءتك من الخطيئة ورجبتك بالابتعاد عنها) ووضع ثقّتك بالربّ يسوع.

أو

رفض كلّ من عفو الربّ عن خطاياك والحياة الأبدية من خلال ثقّتك بأيّ شخص أو أيّ شيء غير يسوع ليجعل الربّ يقبلك، وبذلك تتحمّل جزاء خرق شريعة الله.

من يؤمن بالابن، فله الحياة الأبدية. ومن لا يؤمن بالابن، فلا يرى الحياة بل يحلّ عليه غضب الله – يوحنا 3:36

أن تعرف بيسوع لا يعني أنّك تؤمن بيسوع...

## المظليّ

يظهر المظليون ثقّتهم بمظلاتهم عندما يقفزون من الطائرة.

ويظهر أتباع يسوع عن إيمانهم به عندما تغيّر روح الله أفكارهم ورجباتهم.

وإذا كان أحدٌ بالمسيح، فهو خليفةٌ جديدةٌ: زال القديم وها هو الجديد – كورنثوس الثانية 5:17.

وأعطيتكم قلباً جيّداً، وأجعلُ روحاً جيّدةً في داخلكم – حزقيال 36:26

لن تصبح ميكانيكيّ بمجرد دخولك مرآب، وكذلك الذهاب إلى الكنيسة لن يجعلك مسيحيّاً.

إذا كنت تريد الحصول على مغفرة الله عن خطاياك والحصول على الحياة الأبدية، فعليك بتلاوة صلاة كالتالية:

"يا يسوع، أوّمن أنّك دفعت جزاء خطاياي عندما متّ على الصليب وقمت من بين الأموات. أريد أن أبتعد عن خطاياي وأن أضع ثقّتي بك أنت ربّي. أنّ على استعداد أن أتبعك لبقية حياتي. أشكرك لهبة الحياة الأبدية. آمين".

كلّ من يدعو باسم الربّ يخلص – رومة 10:13

وتقوم رغبة أتباع يسوع الحقيقيين على ما يلي: حتّى تسلكوا في حياتكم كما يحقّ للربّ ويرضيه كلّ الرضا وتثمروا كلّ عمل صالح وتنموا في معرفة الله – كولوسي 1:10

نرجو منك أن تقرّ الكتاب المقدّس يوميّاً وأن تذهب إلى كنيسةٍ تعلم الكتاب المقدّس.

يمكنك طباعة هذه الرسالة مجاناً على الموقع:

[www.tracts.com/LKlebanese.pdf](http://www.tracts.com/LKlebanese.pdf)

## 1. The Driver

A driver was once stopped by a police officer. He was a good driver and as far as he knew he had done nothing wrong.

The police officer said, "I pulled you over because you were going 60 through a school zone. There were ten warning signs that the speed limit was 15 and you ignored them all."

Just like the driver had ten warning signs, God has given us ten clear warning signs in the Bible. They are called the Ten Commandments.

Have you ever told a lie, stolen something or used God's name as a curse word? If you're like me the answer is 'yes'.

Listen to what the Bible says:

- *Whoever keeps the whole law and yet stumbles at just one point is guilty of breaking all of it.* James 2:10

God is saying that by breaking one Commandment we have sinned and will be held accountable for breaking all of them, including adultery and murder.

- *God's judgment for our sin is death.* (Banishment to hell because He will not allow sin in His presence). Romans 6:23a

If the story ends here, there is no hope for us...

## 2. The Convict

An innocent man approached a judge and volunteered to be executed in the place of a convicted murderer. The judge consented. The next day the judge told the convict he had a decision to make.

"An innocent man has been put to death in your place. If you will accept his payment for your crime, you are free to go. If you will not accept his payment, you will be executed for your crime. Which do you choose?"

Jesus Christ, the Son of God, was sinless but voluntarily gave his life to pay the penalty for your sins and mine. (God's judgment for our sin is death). Three days later he rose from the dead.

- *God showed his great love for us by sending Jesus to die for us while we were still sinners.* Romans 5:8
- *The gift of God is eternal life in Christ Jesus our Lord.* Romans 6:23b

As a result of Jesus' death in your place, you have two choices:

Receive both God's pardon for your sins and eternal life by repenting (sensing your sinfulness and desiring to turn from it) and placing your trust in the Lord Jesus. (Acts 20:21)

OR

Reject both God's pardon for your sins and eternal life by trusting in anyone or anything other than Jesus to make you acceptable to God, thus bearing the penalty for breaking God's law yourself.

- *Whoever believes in the Son has eternal life, but whoever rejects the Son of God will not see life, for God's wrath remains on him.* John 3:36

Knowing about Jesus doesn't mean you believe in Jesus...

## 3. The Skydiver

Skydivers demonstrate their belief in their parachutes when they jump from the plane.

Followers of Jesus demonstrate their belief in Him when God's Spirit changes their thoughts and desires.

- *If anyone is in Christ, he is a new creation; the old has gone, the new has come!* 2 Corinthians 5:17
- *God says, "I will give you a new heart and put a new spirit in you."* Ezekiel 36:26

Just as entering a garage won't make you a mechanic, attending a church won't make you a Christian.

If you would like to receive God's pardon for your sins and the gift of eternal life, consider a prayer like this:

"Jesus, I believe you paid the penalty for my sins when you died on the cross and rose from the dead. I want to turn from my sins and place my trust in you as my Lord. I am willing to follow you the rest of my life. Thank you for the gift of eternal life. Amen."

- *Anyone who calls on the name of the Lord will be saved.* Romans 10:13

The desire of real followers of Jesus is to:

- *Live a life worthy of the Lord, pleasing Him in every way, bearing fruit in every good work, and growing in the knowledge of God.* Colossians 1:10

---

**[www.on-tract.com](http://www.on-tract.com)**

You are invited to visit our website for:

- The Bible's answers to life's questions
- A 30-day guide for new followers of Jesus
- This Gospel message in over 75 languages

All of our resources are FREE.